
Dagordningspunkter

1. Mötets öppnande

2. Godkännande av dagordningen Dagordningen godkändes

3. Val av mötesordförande Tobias Bergsten valdes

4. Val av mötessekreterare Henrik Wallin valdes

5. Val av två justeringsmän Mikael Hermansson och Elin Sjöqvist

6. Uppläsande av mötesprotokoll från förra
styrelsemötet

Mikael gick i genom punkterna från föregående mötet.
� Nytt låssystem kommer (aptus), lagrar identiteten.
� Nya köksdörrar skall komma till nästa år.
� Klagomål på tv-systemet skall vidarebefordras till ComHem.
� Damsugning av väggarna ej gjort, problemet låg i att hitta en

antreprenör.
� Nya lampor har ej uppkommit i TV/biljardrummet.
� En flagga hängde uppe efter helgens aktiviteter, så får ej ske.
� Balkongdörrar håller på att bytas ut, de är ej av standardmått,

och därför svåra att få tag på.

7. Tid för nästa kvartalsmöte 18:30 den 25:e februari.

8. På gång inom SGS � En containerplats skall byggas brevid garageinfarten.
� Utegrillen skall diskuteras på nästa möte, Tobias skall skissa

på ett förslag.
� Fotorummets ventilation skall rensas.
� Köksgrovrengöring åtgärdades i somras.
� Mikael skall höra med Områdeskontoret om fler

gästparkeringar kan fixas.
� Pappersåtervinnningen skall vara fixad. SGS önskar att

hyresgästerna nyttjar de inre sopkontainrarna.
� Mikael skulle även ta med sig frågan angående

internetavgiften.

Kvartalsmöte med SGS och FRKvartalsmöte med SGS och FR
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1. Mötets öppnande

9. 

FR:s synpunkter och idéer � Läckaget i gymnastiksalen skall SGS titta på. Eventuellt blir

det en budgetlagning med papp.
� FR önskade en mattvättmaksin, SGS håller ej med sådant.

Finns endast en inom SGS, på Rosendal.
� Cyckelställ önskas, cyklarna får ej stå på trotoaren eller på

backen.
� Temperaturregleringen problematisk. Om det är kallt en längre

tid så går regulatorn för fullt, i området 0-5 grader så blir det
mer problem. SGS mål är att hålla 20 grader.

� Datanätgruppen har begärt mer pengar för att fixa switchat nät
på rotary.

� Rengöring bakom kylskåpen gjordes i somras.
� Råttgift har lagts ut.
� FR vill ha pengar för stulna högtalare, Micke skall se om det

går att vaska fram de 5000 som behövs. Fortsättningsvis
ansvarar ej SGS för förluster från konferensrummet.

� Spisar: SGS lägger upp handlingsplan för gruppköken. Till
lägenheterna skall det komma en spiskåpa ovanför spisen. 1
gruppkök kostarca 70000 kr. Det finns inga reservgaller till
spisarna, vilket önskas av FR. Micke påpekade att de saknas
då folk använder dem till grillen.

10. Övriga frågor Inga övriga frågor.

11. Mötets avslutande

Ytterligare information
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Dagordningspunkter

Mötet öppnar 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Godkännande av dagordningen 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Val av mötesordförande 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 



Val av mötessekreterare 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Val av två justeringsmän 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Uppläsande av mötesprotokoll från förra
styrelsemötet

22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Tid för nästa kvartalsmöte 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 



På gång inom SGS 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

FR:s synpunkter och idéer 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Övriga frågor 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Mötets avslutande 22:05 - 22:05

Diskussion: 

Slutsatser: 

Åtgärd: Ansvarig: Klart: 

Ytterligare information


